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Folketingets Udvalg for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri har i brev af 31. januar 2013
stillet følgende spørgsmål nr. 175 (Alm. del) som hermed besvares. Spørgsmålet er 
stillet efter ønske fra Per Clausen (EL).

Spørgsmål 175:

”Ministeren bedes oplyse, om hun mener, at det er acceptabelt, at Fødevareministeriet 
udsætter/aflyser den såkaldte slagsskadeundersøgelse, som den daværende 
fødevareminister i 2010lovede Folketingets fødevareudvalg at gennemføre i 2011 og 
redegøre for, hvordan hun vil sikre sig, at et sådant forløb ikke gentager sig.”

Svar:
Som det fremgår af mit brev til Fødevareudvalget af 28. januar 2013 om den 
registerbaserede forundersøgelse af årsagssammenhænge i forhold til problemerne med 
slagmærker på svin, er det naturligvis uacceptabelt, at Fødevarestyrelsen træffer en 
sådan beslutning uden involvering af Fødevareministeriets departement og Folketinget, 
hvilket er meddelt Fødevarestyrelsen.
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